
 

 

 

  VRAGEN 

 

door de leden van de raad gesteld overeenkomstig artikel 42 van het Reglement van 

Orde voor de vergaderingen van de raad van de gemeente Groningen. 

 

2012 – Nr. 57. 

 

VRAGEN van de Partij voor de Dieren van de heer G.J. Kelder en van de Stadspartij 

van de heer R.P. Prummel betreffende stoppen met het Forum. 

(Binnengekomen: 15 november 2012). 

 

In de eerste plaats willen wij u veel succes wensen voor de komende periode.  

Wij hopen dat u met een open gemoed vragen en suggesties van de raad  tegemoet 

treedt en wensen u veel wijsheid toe.  

Tijdens de gemeenteraad van 22 oktober jl. stelde Johan Remkes in zijn hoedanigheid 

als formateur van het nieuw te vormen college van burgemeester en wethouders dat 

het moment om te breken met het Groninger Forum gepasseerd was.  

Dat is ook heel lang over de regiotram gezegd. Toch bleek dat niet onmogelijk. De 

Partij voor de Dieren meent dat nu wegens financiële onhaalbaarheid het project 

Regiotram is stopgezet, dit zeker voor het Forum moet gaan gelden. Immers, waar de 

Regiotram nog voorzag in een behoefte, namelijk het oplossen van het 

bereikbaarheidsprobleem van de stad Groningen, is het Forum een prestigeproject bij 

uitstek. De Partij voor de Dieren is namelijk nog altijd niet overtuigd van de noodzaak 

van het Forum, zeker niet nu er steeds meer winkels leeg staan.  Ondanks dat de 

plannen voor het Forum nu al jaren bestaan, is er nog steeds geen sprake van een 

zinvolle invulling. In het kersverse Prinsenhofakkoord lezen wij dat dit nieuwe 

college een onafhankelijke partij in kaart wil laten brengen welke ruimte er is voor 

extra commerciële activiteit in de begroting van het Groninger Forum.  

De Partij voor de Dieren wil hier graag enkele vragen over stellen. 

1. Heeft dhr. Remkes zijn uitspraak over het Forum gedaan op basis van feiten? Zo 

ja, welke feiten en cijfers liggen ten grondslag aan deze uitspraak?   

2. De Partij voor de Dieren wil alsnog een gespecificeerde kosten/baten analyse 

betreffende  het financiële plaatje indien nu gestopt zou worden met het Forum. 

Welke waarde heeft de grond, die dan verkocht zou kunnen worden aan andere 

partijen, welke bindende afspraken zijn gemaakt waar hoe dan ook financiële 

verplichtingen  uit voort vloeien en welke, etc. Wij begrijpen dat deze vraag niet 

makkelijk te beantwoorden is, maar gezien het grote financiële belang van Stad 

vinden wij openheid en transparantie in deze zaak zeer belangrijk.  

3. Welke kosten zijn verbonden aan het onderzoek van de onafhankelijke partij naar 

meer commerciële activiteit in het Forum? 

4. Vallen deze kosten binnen het bestaande budget van het Forum?  

5. Zeer onlangs (19 oktober) bracht het college, toen reeds gevallen over de tram, 

naar buiten dat 31 oktober de feestelijke start  van de bouw van het Forum zou 

zijn. De Partij voor de Dieren vindt het bijzonder dat deze datum samenvalt met 

de installatie van een nieuw college en vindt de termijn tussen bekendmaking van 

de datum en de datum zelf, ietwat kort. De Partij voor de Dieren wil daarom 
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graag weten, wanneer deze datum door het college is vastgesteld en vraagt zich 

bovendien af of ons boze vermoeden, dat dit festijn duidelijk moet maken dat het 

Forum niet net als de tram alsnog geschrapt kan worden, terecht is.  

 

Er wordt iedere dag verder gewerkt aan de totstandkoming van het Forum. Daarom 

verzoeken wij u deze vragen zo snel mogelijk te beantwoorden.  

 


